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Voor een ambitieus en toekomstgericht Hoboken. Verschillende 

wijken, samen één harmonieus en bruisend Hoboken 

De voorbije jaren werd er hard geïnvesteerd in Hoboken, zowel in straten als pleinen als in het 

belangrijke sociale, culturele en verenigingsleven. De voorbije jaren is Hoboken veranderd. 

De Hobokenaar zelf veranderde ook. Hoboken herbergt de laatste jaren meer en meer 

bewoners met diverse achtergronden, sociaal-economische profielen, leeftijden… Dat brengt 

uitdagingen met zich mee die we niet uit de weg mogen gaan. 

Hoboken dient een gemeenschappelijk huis te zijn. Alle inwoners van ons district dienen zich 

als Hobokenaar, als burger, als gemeenschap te herkennen en erkend te voelen in Hoboken. 

Dit lukt als we alle inwoners maximaal bij het beleid betrekken en we het Nederlands als 

verbindende taal hanteren. Of men nu in Stuyvenberg, Polderstad, op de Draaiboom of in het 

centrum woont, of men nu pas in Hoboken is aangekomen of hier al altijd heeft gewoond, 

Hoboken moet voor iedereen een thuis zijn waar iedereen zich ook verantwoordelijk voor voelt 

en waar samen een toekomst uitgebouwd wordt. Sport, jeugd, senioren en cultuur hebben deze 

gemeenschapsvorming als uitgangspunt. 

We willen hier met een collegiale ploeg samen aan werken. Enkel verbinding, ook over 

partijgrenzen heen, kan ervoor zorgen dat we samen, met de Hobokenaar, vooruit gaan. 

We willen de bewoners dan ook ten volle bij het beleid van het district betrekken. Participatie 

van de bewoners staat daarom centraal. Hiermee versterken we de kwaliteit van het beleid, 

gericht op het algemeen belang, én geven we de burger mede-eigenaarschap van dit beleid. 

De zorg voor een goed aangelegd openbaar domein blijft één van de kerntaken van het district. 

We blijven het hoge tempo van investeringen van de voorbije 12 jaar verderzetten. Veiligheid, 

comfort en aandacht voor alle deelnemers aan het verkeer, maar vooral de zwakke 

weggebruiker staan centraal. We voeren een actief fietsbeleid, zetten maximaal in op nieuwe 

vormen van mobiliteit, maar laten zeker ook ruimte voor bewoners die een auto nodig hebben. 

Ook verder investeren in een goed sociaal, cultureel weefsel is een prioriteit, in kleine en grote 

initiatieven. Investeren in socio-cultureel weefsel is ook een investering in de toekomst. 

Ook Hoboken staat voor de uitdaging om in te zetten op de klimaatadaptatie en op het 

klimaatrobuuster maken van de leefomgeving. We zetten de volgende jaren in op een 

doordacht groenbeleid waarbij ontharden van het openbaar domein een uitgangspunt wordt. 

Bij De Lijn blijven we aandringen om Hoboken te voorzien van kwalitatief en comfortabel 

openbaar vervoer dat alle Hobokense wijken bedient. De frequentie van trams en bussen moet 

opgedreven worden waardoor de reistijd daalt en tram en bus terug een aantrekkelijk en 

volwaardig alternatief voor de auto zijn. 

Net zoals ieder bestuur dient het district doordacht en verantwoord om te gaan met de 

budgetten. Zo houden we ons district financieel gezond.  
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Voor méér veiligheid en minder overlast 

Verkeersveiligheid en infrastructuur  

Veiligheid is ook in Hoboken een prioriteit. Dat begint bij een veilige inrichting én gebruik van 

de openbare weg door voetgangers, fietsers, openbaar vervoer én auto’s. Maar ook 

wildparkeren, sluikstorten, overdreven snelheid zijn grote ergernissen. 

Naast preventieve acties vragen we aan de stad ook inspraak en dialoog bij handhaving. Bijv. 

bij de keuze van de flitslocaties, inzet van gerichte acties tegen sluikstorten, het gebruiken van 

verplaatsbare camera’s, enz. 

Ook de inrichting van het openbaar domein is bepalend, de inrichting speelt een bepalende rol 

bij de snelheid, mogelijkheid tot wild- en foutparkeren, enz. Veilige voetgangers en 

fietsinfrastructuur is prioritair. Wanneer specifieke snelheidsverlagende ingrepen nodig zijn 

kiezen we waar mogelijk voor oplossingen zoals (optische) versmallingen of asverschuivingen.  

Om het veiligheidsgevoel te verhogen, zetten we ook verder in op de uitrol van LED-verlichting 

op het openbaar domein. De voorbije legislatuur hebben we al sterk geïnvesteerd in nieuwe 

LED-verlichting in onze straten en dat zullen we blijven doen om het ruimtelijk veiligheidsgevoel 

te verbeteren. Door de aanleg van het openbaar domein met een veiligheidsbril te bekijken en 

extra aandacht te besteden aan de zgn. zichtlijnen, donkere plekjes enz. kan de inrichting van 

de omgeving al een veel veiliger gevoel geven. We bekijken in die context ook welke 

oversteekplaatsen extra gebaat zouden zijn met bijkomende verlichting.  

De verkeerspolitie moet haar rol ernstig nemen; de Hobokenaar vindt dat te weinig opgetreden 

wordt tegen foutparkeren, te snel rijden en straatracen. 

Om de bereikbaarheid van de politie te verhogen, vragen we ook meer zichtbare aanwezigheid 

van politiecombi’s en/of fietspolitie. Meer ‘slim’ blauw op straat is ook in Hoboken van groot 

belang om het veiligheidsgevoel te vergroten aangestuurd vanuit een informatiegestuurde 

werking. 

De veiligheid van onze kinderen is een absolute prioriteit. We pleiten voor een verhoogd en 

regelmatiger toezicht aan scholen, niet alleen door de gemachtigde opzichters van de school 

zelf maar ook door de politie en/of de stadstoezichters, de zgn. purperen jasjes. We vragen de 

Stad om hier mee extra op in te zetten. Waar mogelijk nemen we infrastructurele ingrepen. 

Niet alleen de schoolomgevingen verdienen een verhoogde verkeersveiligheid, ook de 

omgeving van de dienstencentra verdient extra aandacht op dat vlak. We bekijken hoe we met 

eenvoudige ingrepen de verkeersveiligheid maximaal kunnen verhogen. 

Verkeersveiligheid valt en staat ook met een goede verkeersopvoeding van onze kinderen. We 

blijven de scholen van alle onderwijsnetten daarbij ondersteunen vanuit het district met o.m. 

een fietsexamen, dode hoektrainingen, een verkeersdag, enz. 

Sluikstorten  

Sensibiliseren is het uitgangspunt, straffen als het nodig is. In probleemzones pleiten we voor 

een laagdrempelige, preventieve informatiecampagne. Naast preventie is gericht en 

aanklampend controleren, ook met boetes, op de gekende sluikstort-hotspots ook noodzakelijk. 

Tijdelijk, gerichte en herhaalde acties zijn nodig, net zoals een heldere communicatie. 
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We promoten actief het gebruik van meldingskaarten tegen sluikstort.  

Naast sluikstort is ook het kleinere zwerfvuil een doorn in het oog. Ook dit is asociaal gedrag 

waartegen veel harder moet worden opgetreden. We bekijken, samen met de stad, hoe we het 

gebruik van lachgas kunnen ontmoedigen en tegengaan en we stellen ons als district kandidaat 

om een proefproject op te zetten met speciale hondenpoepvuilbakken. 

Leefbaarheids- en samenlevingsproblemen  

Om onze jeugd maar ook andere spelers te beschermen, willen we niet dat er gokkantoren 

bijkomen in Hoboken en ijveren we voor de sluiting van alle gokkantoren in de nabijheid van 

scholen. Dergelijke gokkantoren zorgen immers voor heel wat overlast en werken een 

nietsontziende gokverslaving in de hand. 

Leefbaarheids- en samenlevingsproblemen dienen gericht aangepakt te worden, dit betekent 

ook flexibel en gericht optreden. Er is dan ook veel meer preventie en toezicht nodig op de 

juiste plaats en op het juiste moment. Overlast stopt niet om 17.00, integendeel! We vragen de 

Stad om veel meer beroep te kunnen doen op de beschikbare stadsmariniers en 

stadstoezichters. 

We vragen de politie de oproepers die overlast door personen melden, met de nodige discretie 

te bejegenen. Bellers mogen niet bang zijn dat ze zelf bedreigd zullen worden. We willen dat 

de Hobokenaar zijn wijkagent kent. 

Bestaande buurtinformatienetwerken (BIN’s) bewijzen elke dag opnieuw hun nut en die blijven 

we zonder meer ondersteunen. Deze netwerken zijn een goed voorbeeld van burgerparticipatie 

en verhogen het veiligheidsgevoel. Hobokenaren kijken zo mee uit voor hun buren, ze leren 

elkaar kennen en treden uit de anonimiteit en dat alles vergroot de opmerkzaamheid in de buurt. 

We promoten dan ook de oprichting van bijkomende BIN’s en dat in de wijken waar er 

momenteel nog geen voorhanden zijn, ook bij de nieuwe bewoners maken we deze BIN’s 

bekend. 

Regelmatig overleg met de politie is van cruciaal belang. Het district zal de zitdagen van de 

korpschef regelmatig bekend maken.  
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Kinderen en jongeren  

Onze kinderen zijn ook onze toekomst. Onze jeugd kan niet genoeg ondersteund worden, zowel 

wat betreft speelgelegenheden als op het vlak van schoolbegeleiding en mentaal welzijn. Elk 

kind is uniek en we hebben ze allemaal nodig, willen we als Hoboken een levendig en bruisend 

district blijven. 

Jongeren moeten zich ook goed voelen in hun vel en niet het gevoel hebben buitengesloten te 

worden. We gaan daarom samen met de scholen en de verenigingen actief inzetten op een 

project rond het mentaal welbevinden met een focus op het vermijden van elke vorm van 

pestgedrag. 

Als district waarborgen we een laagdrempelig aanbod voor kinderen en jongeren. Bij voorkeur 

steunen we het aanbod van jongerenorganisaties en het brede middenveld. Als district vullen 

we dat aan met extra aandacht voor kwetsbare kinderen en jongeren. 

De voorbije legislatuur hebben we als district extra ingezet op de ondersteuning van onze jeugd 

op diverse vlakken. De opstart van het Huis van het Kind is vlekkeloos verlopen en de 

samenwerking daarmee is uitmuntend, dus dat gaan we nog meer promoten. 

De uitleendienst van sport- en spelmateriaal voor de jeugd gaan we meer in de verf zetten zodat 

daar nog meer gebruik van wordt gemaakt. 

De buitenspeeldag kent elk jaar een groter succes en dat blijven we dan ook volmondig 

steunen. Meer nog, we gaan een campagne ‘meer buitenspelen’ opzetten om kinderen van het 

scherm te halen en naar de natuur te brengen. Denk aan speelbossen of ravotkampen in het 

Fort van Hoboken. 

Fort 8 wordt naast een Sportfort ook een ontmoetingsplaats voor onze jeugd. We voorzien hier 

heerlijke hangplekken en feestruimtes waar jongeren jong kunnen zijn. 

Als ondersteuning voor de Hobokenaar, gaan we verder op de ingeslagen weg van de 

speelkampen tijdens de schoolvakanties. Door het grote succes hiervan zijn de bestaande 

kampen heel snel volgeboekt. We gaan derhalve op zoek naar méér speelkampen op meerdere 

locaties, desgevallend in samenwerking met externe partners. 

De jeugd is onze toekomst maar dan moeten we er ook voor zorgen dat er van bij het prille 

begin voldoende kinderopvang is. We zorgen samen met de stad voor extra plaatsen in de 

kinderopvang in Hoboken. 

In samenwerking met professionele jeugdwerkers zoals Formaat, blijven we investeren in een 

laagdrempelige pleinwerking op maat van onze jongeren. De jeugdwerkers zijn herkenbaar 

aanwezig op straten en pleinen. We vragen aan de stad of er nog professionele partners 

bijkomend kunnen ingeschakeld worden ifv de noden. Tegelijkertijd zorgen we waar nodig voor 

locaties waar de jeugd kan samenkomen. We vragen aan de stad om in de wijk Stuyvenberg 

een jeugd- en ontmoetingsplaats te voorzien, want daar is grote nood aan. 

Tijdens de vakantie zorgen we, in samenwerking met partners, voor extra activiteiten in de 

wijken. Zo werken we blinde vlekken weg en is er voor alle kinderen en jongeren een 

laagdrempelig aanbod in hun buurt. 
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De deelname van meisjes ligt gemiddeld lager dan die van jongens, ook bij de professionele 

partners. We zetten extra in op het verhogen van de deelname van meisjes, ook via een aanbod 

op maat. 

We bekijken of er draagvlak is voor de (her)oprichting van een kinderdistrictsraad. 

Om kinderen reeds van jongs af kennis te laten maken met de werking van het district, zetten 

we, in samenwerking met de scholen, verder in op rondleidingen in het stadsloket en het 

districtshuis. 

Er wordt verder werk gemaakt van de modernisering van de speelterreinen in het district. 

Daarbij wordt bijzondere aandacht besteed om de speeltuinen ook deels aan te passen voor 

kinderen met een beperking, kinderen met nood aan veel of weinig prikkels, kinderen met zin 

voor avontuur, sensatie, modder of nood aan rust. We brengen alle speelterreinen en 

speelaanleidingen in kaart en geven aan waar er met welke specifieke doelgroepen rekening 

is gehouden. 

We bekijken ook of we bijkomende kleine spelaanleidingen kunnen plaatsen. We doen dat 

evenwel steeds in nauw overleg met de buurt om er zeker van te zijn dat er voldoende draagvlak 

is bij de omwonenden. 

We hebben extra aandacht voor koelte en schaduw bij speelplekken. 

We maken de mogelijkheid om speelstraten in te richten beter bekend in Hoboken. 

Niet enkel spelen is belangrijk, ook hangplekken en plaatsen om te skaten bijvoorbeeld zijn 

essentieel. Hangen en skaten, zonder overlast te veroorzaken, zijn voor ons positieve 

activiteiten die essentieel zijn voor de ontwikkeling van jongeren.  

Ontmoeting tussen jongeren = ontmoeting tussen culturen.  

Jaarlijks faciliteert het district ‘de maand van iedereen’. Een evenement waar cultuur en sport 

centraal staan en waar alle betrokken partijen mee in het bad gaan. School, jeugdwerk, 

buurtcomités, sportverenigingen, iedereen doet mee. Dit is een evenement voor, door en met 

jongeren waar verschillende muziek, dans, kledij, tradities, gebruiken, kunst, sport en culinaire 

verschillen aan bod komen zodat we elkaar echt leren kennen. 

Elk kind telt en elk kind moet effectief meekunnen. 

Huiswerkbegeleiding/huiswerkondersteuning en taallessen voor de jeugd zijn hier de sleutels 

tot een oplossing. We zorgen ervoor dat dit verder, al dan niet via de scholen, wordt 

ondersteund. 

Het is niet voor elke jongere even eenvoudig om thuis te kunnen studeren. Onze studieplekken 

in de BIB kennen een groot succes. We breiden deze verder uit waar nodig en kijken ook naar 

andere partners, bijvoorbeeld bedrijven, jeugdwerkorganisaties, vzw’s, om bijkomende 

studieplekken te voorzien. We communiceren proactief over ons aanbod en werken samen met 

study360. We investeren verder in huiswerkondersteuning en breiden waar mogelijk nog verder 

uit. 

We zetten ook verder in op diverse taalkampen voor onze jongeren in samenwerking met de 

scholen. We sensibiliseren onze jongeren ook van jongs af voor de zorg voor het milieu. Zo is 

onder meer een project herbruikbare bekers een groot succes en blijven we dat verder 
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ondersteunen. Ook een themadag rond zwerfvuil kan jongeren inspireren om zorg te dragen 

voor de omgeving. 

We zetten de eerste stappen richting het label ‘kindvriendelijke steden en gemeenten’ voor 

Hoboken.   
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Sport  

Vele Hobokenaars zijn fervente sporters en dat verdient zonder meer alle lof. De nodige 

beweging is goed voor iedereen en dus blijven we dat zoveel mogelijk ondersteunen, zowel 

voor de individuele sporters als voor de sportclubs. 

In Hoboken willen we een actieve en gezonde gemeenschap waarin sport voor iedereen 

toegankelijk is. Sport draagt bij aan de fysieke en mentale gezondheid en is een essentiële 

factor voor een vitaal en verbonden district. Daarom zetten we in op het verbeteren van de 

sportinfrastructuur, zodat elke inwoner, van jong tot oud, kan deelnemen aan sport en 

beweging. 

Onze prioriteit ligt bij het creëren en ter beschikking stellen van kwalitatieve en toegankelijke 

sportvoorzieningen verspreid over heel Hoboken. Goede faciliteiten zijn essentieel om 

sportclubs en individuele sporters te ondersteunen. We willen dat elke Hobokenaar dicht bij 

huis de kans heeft om actief te zijn. Concreet maken we werk van recreatieve sportinfrastructuur 

zoals trapveldjes, petanquebanen, fitness toestellen, en dergelijke. We pakken de looppiste in 

het park structureel aan. 

We voorzien inspraakmomenten voor de buurtbewoners vooraleer we de inplanting realiseren. 

Daarnaast werken we samen met scholen om de bestaande infrastructuur (sportzalen en -

terreinen) open te stellen voor sportclubs. 

Fort 8 is een unieke locatie in ons district, we organiseerden er enkele prachtige evenementen 

zoals Griezelfort, avondlijke evenementen en ook Pascal(e) de mammoet vond er een plekje. 

We blijven ervoor pleiten bij de stad om van dit Fort een echt sportfort te maken waar diverse 

sportverenigingen zich kunnen vestigen. Het samenbrengen van zoveel mogelijk sportclubs 

kan van dit Fort een echte sportoase maken en het nog beter tot zijn recht laten komen, zeker 

na de eventuele renovatie van onder meer de oude stadsloodsen, de sportschuur, enz. Vanuit 

het district investeren we alvast in een skatepark voor gevorderden. 

We pleiten bij de stad om voor de renovatie ook in te zetten op sociale tewerkstelling. We vragen 

een conciërge ter ondersteuning van de verenigingen, ook goed voor de sociale controle.  

In afwachting van de realisatie van het sportfort, blijven we inzetten op meer locaties voor de 

diverse sportverenigingen. Zo is er niet alleen nood aan extra voetbalvelden, maar ook aan een 

dojo voor de zelfverdedigingssporten, een skatepark, een locatie voor de turnvereniging, een 

buitenfitness, eventueel een locatie voor het 3x 3 basketbal, accommodatie voor atletiek, enz. 

Niet alleen het buitenfort leent zich voor het verenigingsleven, ook het binnenfort kan voor tal 

van Hobokense clubs dienst doen als locatie voor hun activiteiten. Fort 8 kan ook Hobokenaren 

samenbrengen en een wisselwerking tussen de verengingen bewerkstelligen. 

Tot slot is het Fort ook een ideale plek voor de iets grotere evenementen. 

De gevestigde sportevenementen zoals de 10 km van Hoboken, de Jaak Schram-cross, de 

scholenveldloop, het Fitfestival, de nieuwe jaarmarkt ‘dorpskoers’, de cyclocross en het 

recreatief sporten in het park, waarbij je kan proeven van verschillende sport- en 

beweegsessies, worden zonder meer behouden en waar mogelijk in een nieuw kleedje 

gestoken. 
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Sport moet toegankelijk zijn voor iedereen, ongeacht de financiële situatie. We richten ons op 

het ondersteunen van sportevenementen en -initiatieven die de brede bevolking bereiken. Zo 

zorgen we ervoor dat sport een integraal onderdeel blijft van de Hobokenaar. 

Naar het voorbeeld van de speelkoffer bekijken we of een sportkoffer kan ontwikkeld worden. 

Een gezonde gemeenschap begint met veilige straten en toegankelijke routes voor fietsers en 

voetgangers. Door te investeren in veilige infrastructuur, maken we het gemakkelijker en 

aantrekkelijker voor inwoners om zich actief te verplaatsen. Dit draagt niet alleen bij aan de 

gezondheid, maar ook aan een leefbare omgeving. Op vraag van de scholen gaan we verder 

met het ‘Hoboken Fietst!’ project. Zo krijgen alle Hobokense jongeren de kans om veilig te leren 

fietsen. 

Mensen met een beperking moeten evenzeer de mogelijkheid hebben om te kunnen sporten. 

We blijven derhalve de specifieke G-sport initiatieven stimuleren en ondersteunen. Een degelijk 

sportaanbod heeft nu eenmaal ook aandacht voor personen met een beperking. 

Vanuit het district blijven we onze sportverenigingen aanmoedigen om hun leden kennis te laten 

maken met EHBO-vaardigheden. Het volgen van EHBO-cursussen blijven we derhalve 

faciliteren. 

We onderzoeken de mogelijkheid tot het introduceren van een fietsbib, een meegroei-systeem 

voor fietsers.  
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Senioren  

Dankzij de stijgende levensverwachting zijn onze senioren een steeds grotere groep in de 

samenleving en uiteraard verdienen ook zij alle aandacht. Zij hebben niet jaar en dag gewerkt 

voor onze welvaart om dan finaal vergeten te worden. Wij dragen zorg voor onze senioren en 

maken hen het leven zo aangenaam mogelijk. 

Dienstencentra hebben een belangrijke functie voor ouderen. Zij spelen een rol in het 

samenbrengen van ouderen en zijn cruciaal in het tegengaan van vereenzaming. Tegelijkertijd 

detecteren zij zo ook allerhande noden die er zijn of kunnen ontstaan in deze doelgroep. We 

pleiten dan ook voor een bijkomend dienstencentrum in de wijk Stuyvenberg. 

We ondersteunen de dienstencentra als ontmoetingsplaats voor senioren en wijkbewoners in 

het algemeen. Mantelzorgers en vrijwilligers kunnen er rekenen op ondersteuning en gesprek. 

Initiatieven om vereenzaming tegen te gaan, vinden hier hun basis. De werking van de 

dienstencentra is altijd gericht op de brede diversiteit van onze bevolking. 

Om de zelfredzaamheid te verhogen, voorzien we infoavonden rond valpreventie, dementie en 

de impact ervan op het hele gezin, rond het juiste gebruik van geneesmiddelen en rond andere 

thema’s die specifiek voor senioren hun nut reeds bewezen hebben. 

We organiseren themanamiddagen onder de vorm van bijvoorbeeld praatcafés maar ook 

gericht op specifieke doelgroepen, zoals LGBTQI-senioren.  

Naast de ‘Hallo Hoboken’ zetten we verder in op de communicatie rond seniorenactiviteiten via 

de dienstencentra, onder meer met brochures en via tv- kanalen. De digitale seniorenflash gaan 

we meer bekendheid geven met een gerichte sensibiliseringscampagnes. Zo houden we alle 

senioren aan boord en geïnformeerd. 

In het kader van het levenslang leren en ook het verkleinen van de digitale kloof, blijven we 

senioren ondersteunen met gerichte cursussen en opleidingen op maat, zoals het voeren van 

een digitale administratie. 

We blijven inzetten op intergenerationele activiteiten. Senioren samenbrengen met jongeren is 

een win-win voor iedereen. 

We voeren ook specifiek actie tegen de groeiende vereenzaming, niet uitsluitend voor senioren 

maar over alle leeftijden heen. Wijkwerkers en stadsmariniers detecteren vereenzaming of 

familiale problemen en signaleren die aan de bevoegde hulpverleners. Een aanpak op maat 

van elke leeftijdscategorie is wenselijk, hierbij kunnen zowel jeugdraad als seniorenraad helpen. 

De seniorenraad verricht goed werk en verschillende adviezen werden eerder overgemaakt en 

opgevolgd. We zetten deze samenwerking verder. Hun aanbevelingen zijn immers gebaseerd 

op een brede consultatie van de seniorenverenigingen in Hoboken. We ondersteunen de 

seniorenraad in hun communicatie naar verenigingen en individuele senioren. We nemen 

initiatieven om senioren actief te consulteren en gebruiken zelf de communicatiekanalen die 

senioren het meest hanteren, d.w.z. een combinatie van digitale kanalen en informatie op 

papier. Senioren worden actief uitgenodigd voor participatiemomenten, die niet alleen ’s avonds 

plaats vinden.  
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Cultuur, Stadsmakers, socio-culturele initiatieven 

Het sociaal weefsel van Hoboken met zijn culturele en andere verenigingen zorgt ervoor dat 

iedereen zich ergens bij betrokken voelt of kan voelen. Dat kostbaar weefsel koesteren we en 

gaan we blijvend ondersteunen. Alleen een verenigd Hoboken zorgt voor een grote 

betrokkenheid van elke inwoner. 

We willen de volgende jaren verder investeren in sociale projecten, maar we willen dit samen 

met de stad doen. 

We vragen aan de stad om een sociaal fonds ter beschikking te stellen waar de districten kleine 

tot middelgrote socio-culturele initiatieven mee kunnen financieren binnen een eenvoudig 

subsidiekader. Initiatieven die een meerwaarde hebben kunnen verder opgepikt worden door 

de stad. Zo krijgt het district terug ruimte vrij om startende initiatieven te ondersteunen. 

Eenvoudige administratieve procedures moeten de norm zijn. De stad dient voor kleine 

bedragen ook een kleine administratie te voorzien, kleine initiatieven worden zo niet geremd 

om ondersteuning te vragen. De stad moet een partner zijn in deze ondersteuning, personeel 

en middelen hiervoor zijn slechts beperkt in de districten. 

We evalueren de werking en diverse reglementen van Stadsmakers en sturen bij waar nodig. 

We ontwikkelen samen mét de Hobokenaar verdere initiatieven en rollen succesvolle formules 

uit in heel Hoboken. 

Hoboken kent veel straatvrijwilligers die gewapend met een rode vuilzak en een knijper, het 

zwerfvuil te lijf gaan om zo de straten proper te houden. We gaan deze straatvrijwilligers 

opnieuw jaarlijks extra in de bloemetjes zetten. 

We bekijken of we projecten rond deeleconomie kunnen opzetten. We bekijken of we op 

wijkniveau een gereedschapsbib kunnen organiseren. Het district gaat op zoek naar partners 

om een ‘geefplein’ en kringloopfestival te organiseren. 

De 11 juli-viering is al een aantal jaren een vaste waarde, de bijkomende investeringen en 

betere programmatie lonen. 11 juli is inmiddels zowaar een echt merk geworden. We houden 

die traditie aan en waarderen het op waar mogelijk. 

De succesvolle evenementen van de laatste jaren waaronder Camping Louisa, ten Zuiden van 

het Zuid en Marhaba blijven vanzelfsprekend op het programma staan. Wat volk aantrekt, wordt 

zeker behouden maar er is evenzeer nog ruimte voor nieuwe initiatieven. Ook de Tournée 

Musicale blijven we verder promoten om zo ook onze lokale middenstand te ondersteunen. 

We investeren verder in het aanbod van het Gravenhof, de ideale ruimte voor theater, comedy 

en klassieke muziek. Het huidige aanbod wordt verder behouden en versterkt waar mogelijk. 

Ook de activiteiten met onze partners, zoals de Blikfabriek, novonov, kunstacademie, enz. 

bieden een meerwaarde.  

Door het kansentarief kunnen ook mensen met een laag/beperkt inkomen deelnemen aan 

cultuur. We blijven erop toezien dat cultuur en cultuurbeleving toegankelijk blijven voor iedereen 

en er geen financiële drempels zijn. Hoboken streeft naar inclusiviteit, iedereen mag feesten. 

Cultuur heeft een verbindende functie. Door samen met elke Hobokenaar de schouders onder 

onze evenementen te steken breng je mensen samen, deze verbondenheid willen wij zien 

groeien. Op het vlak van cultuur zorgen we voor een ruim aanbod dat ook senioren met een 
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diverse achtergrond probeert te bereiken. Activiteiten vinden zowel ’s avonds als overdag 

plaats. 

We gebruiken de cijfers uit ons tickettingsysteem om het bereik goed te evalueren en sturen bij 

indien nodig.  

We zetten verder in op de eigenheid van ons district. We promoten het gebruik van onze 

districtskleuren groen en blauw. We mogen best fier zijn op het groenste district, ons dorp aan 

de Schelde, en wat meer aan ‘districtsmarketing’ doen. 

De mammoet keerde eindelijk terug naar huis en binnenkort willen we Pascal(e) vereeuwigen, 

vlakbij de plek waar ze ooit gevonden werd. 

De nieuwjaarsreceptie werd vernieuwd naar een avondeditie, we herhalen dit nieuwe concept 

en waarderen dit op waar mogelijk. De jaarmarkt wordt geëvalueerd, bundeling van de 

activiteiten wordt bekeken. Het zaterdags Volksfeest mét topartiest wordt verder uitgebouwd. 

De nieuwe gesmaakte dorpskoers bouwen we verder uit. En vanzelfsprekend sluit het vuurwerk 

de jaarmarkt af. 

Vlaamse tradities als de jaarlijkse aankomst van Sinterklaas en de kerstmarkt worden 

behouden. 

Kunst en cultuur brengen we nog meer naar de bewoners. Zo maken we dit voor iedereen 

toegankelijk. We interpreteren dit ruim: klassieke beelden, bespeelbare kunst, Street art, … We 

brengen letterlijk meer kleur in het publieke domein. 

In 2026 vieren we het 25-jarig bestaan van het districtenmodel zoals we dat vandaag de dag 

kennen. Dankzij dit bestuursmodel zijn we een dorp in de stad kunnen blijven en daar zijn de 

Hobokenaars bijzonder trots op. Dat 25-jarig jubileum kunnen we niet zomaar laten passeren 

en zetten we dan ook graag in de schijnwerpers. 

We vieren het 10-jarig bestaan van het Gravenhof. 

De bib wordt momenteel gerenoveerd en daar zijn we heel blij mee. Maar deze plek in de 

Kapelstraat heeft zoveel meer potentieel. Samen met de kleuterschool in de Lambrechtsstraat 

bekijken we deze site in zijn globaliteit. 

Hoeft het nog gezegd: onze Hobokense verenigingen zijn een onmisbare schakel in ons district. 

We dringen aan op een restauratie van kasteel Broydenborg en ijveren voor het behoud van 

een plek voor de verenigingen die er nu een plekje vinden. Daarnaast gaan we op zoek naar 

bijkomende locaties zoals bijvoorbeeld Fort 8.   
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In Hoboken dragen we zorg voor elkaar 

We maken verder werk van de strijd tegen de eenzaamheid. We denken daarbij aan 

ontmoetingsdagen voor eenzame ouderen, het ‘fitfestival’, belprojecten zoals de telefonische 

gezelschapsdienst waarbij senioren die dat wensen op een vast tijdstip gebeld worden door 

een vrijwilliger. 

We promoten en ondersteunen de preventieve gezondheidsonderzoeken naar borst- en 

darmkanker. Omdat uit cijfers is gebleken dat er relatief weinig wordt ingegaan op de 

uitnodigingen, bekijken we hoe we de respons daarop kunnen verhogen. 

De activiteiten van Umicore zorgen voor uitstoot van zware metalen, dit blijft een ernstige 

bezorgdheid. Hoboken blijft Umicore en de milieu- en gezondheidseffecten ervan op de voet 

volgen. We blijven als district, binnen onze bevoegdheden, onze rol spelen en blijven inzetten 

op informatie en communicatie die alle bewoners bereikt. 

Duidelijke informatie over gezondheidsrisico’s dient verstrekt. Alle partners zijn hiervoor 

verantwoordelijk. Ook kandidaat-kopers en huurders hebben hier recht op. Alle stakeholders 

hebben hierin een rol en verantwoordelijkheid in op te nemen.  

Druggebruik is het begin van veel ellende. We zetten een campagne op rond preventief 

drugbeleid in samenwerking met scholen en verenigingen.  
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Openbaar domein  

Hoboken dient terug bereikbaar te zijn. Tram 2 en 4 dienen terug te komen. Tram 10 blijft 

eveneens behouden. Bij omleidingen en wegenwerken moet de signalisatie, werfinrichting, 

veiligheid veel beter. We pleiten bij de stad voor een werftoezichter voor ons district. Plekken 

waar veel ongelukken gebeuren moeten beter ingericht worden. 

Overleg met en participatie van buurtbewoners is essentieel bij alle ingrijpende wijzigingen in 

een buurt. 

Grote en mooie projecten zijn altijd fijn maar onderhoud is ook broodnodig; vele straten en 

voetpaden kunnen een heraanleg gebruiken. 

We voorzien een vast budget voor onderhoud van straten en voetpaden en voeren dit 

stapsgewijs uit. 

We voorzien een transparante communicatie voor de Hobokenaar zodat hij weet welke straat 

wanneer zal aangepakt worden, éénmaal gegund. 

De Kioskplaats is hét centrale plein van Hoboken. De heraanleg van het eerste deel tussen de 

Antwerpsesteenweg en Kapelstraat werd door de Hobokenaar goed ontvangen. Met de aanleg 

van het tweede bredere gedeelte en ook de Lelieplaats willen we van de Kioskplaats het 

kloppend hart van Hoboken maken. Op dit plein moeten we goed kunnen winkelen, ons 

amuseren, eten en drinken. Bovendien moeten we dit plein vergroenen - we streven hierbij 

maximaal behoud van groen na - om ons te wapenen tegen het veranderende klimaat. Kortom, 

de Kioskplaats moet dé centrale ontmoetingsplaats worden voor iedere Hobokenaar en moet 

daarom uiteraard ook goed bereikbaar zijn. 

• We voeren metingen uit van de verkeersstromen op en rond de Kioskplaats. We voeren 

deze metingen uit aan de hand van verschillende scenario’s en aan de hand van enkele tijdelijke 

proefopstellingen. 

• We voeren betalend parkeren en bewonerskaarten in en doen een ‘voor- en nameting’ 

om het gebruik van het aantal parkeerplaatsen te meten. 

Op basis van deze analyses en in de context van de functies en doelstellingen die we met dit 

dorpsplein willen realiseren gaan we in overleg met de Hobokenaar: handelaars, marktkramers, 

bewoners van het centrum maar ook andere wijken, scholen, verenigingen, enz. Daardoor 

maken we van de Kioskplaats dé ontmoetingsplaats voor en door iedere Hobokenaar. 

De Sint-Bernardsesteenweg tussen het Schoonselhof en Hemiksem is in erbarmelijke staat en 

dient dringend structureel aangepakt te worden. De kruispunten moeten overzichtelijker 

aangelegd worden en de fietser moet er een duidelijke en veilige plaats krijgen. Een voldoende 

breed fietspad aan beide zijden is dan ook een must. Aangezien de plannen al enige tijd klaar 

zijn dringen we bij de bevoegde instanties aan op een spoedige heraanleg. 

Verder vragen we om van het kruispunt aan de Zwaantjes een overzichtelijk multimodaal 

kruispunt te maken. Hierbij moet de focus op ‘veilig overstappen’ liggen en een duidelijke 

verkeersafwikkeling voor alle gebruikers. 

De kruispunten tussen de Zwaantjes en het Schoonselhof dienen conflictvrij ingericht. 
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De Antwerpsesteenweg wordt heraangelegd. Veilige fietspaden en kwalitatieve tramhaltes 

maken hier onverkort deel van uit. Ook de oversteekbaarheid wordt veiliger, met ruimere 

middeneilanden. 

Ook de straten in de omgeving van Fort 8 en de Schelde worden opgenomen in de planning.  

Onze jachthaven is nu afgesloten en verwaarloosd, we geven deze plek terug aan de 

Hobokenaar. Samen met de stad en de Hobokenaar bekijken we de invulling en bestemming 

van deze plek. We onderzoeken of een plek/halteplaats voor mobilhomes mogelijk is zodat ook 

toeristen met ons district op deze manier kunnen kennismaken. 

De ‘trage wegen’ zijn zeer nuttige en welgekomen verbindingswegen voor fietsers en 

voetgangers, maar ook deze verdienen een opknapbeurt en bijkomende verfraaiingswerken. 

We bekijken welke verbindingswegen precies prioritair in aanmerking kunnen komen. 

Tegelijkertijd bekijken we of aan deze trage wegen geen naam kan gegeven worden zodat ze 

makkelijker te vinden zijn voor de hulpdiensten. 

We onderzoeken of de Krugerstraat een fietsstraat kan worden. 

Voetpaden krijgen bijzondere aandacht. Dat is nu reeds het geval bij de heraanleg van een 

straat maar desalniettemin blijven ze op veel plaatsen problemen geven voor 

rolstoelgebruikers, mensen met een rollator, gezinnen met een kinderwagen enz. Met onder 

meer de seniorenraad plannen we daarom geregeld inleefwandelingen om de diverse obstakels 

op voetpaden in kaart te brengen en om er een correcte oplossing voor te vinden. We 

objectiveren zodoende de staat van de voetpaden en kunnen de dringendste problemen eerst 

oplossen. 

We vragen aan de stad een algemene toegankelijkheidstoets voor alle openbare gebouwen en 

het openbaar domein met als doel iedereen zich makkelijker te laten verplaatsen in ons district.  

De toegankelijkheid van onze straten en pleinen voor minder mobiele mensen is een zorg. Bij 

heraanleg van straten is het een vanzelfsprekend aandachtspunt. 

Het openbaar domein willen we toegankelijk maken voor mensen die minder goed te been zijn. 

Brede en vrije voetpaden met zitbanken op veel plekken zodat er regelmatig kan gerust worden.  

Om overlast van vracht- en werfverkeer te minimaliseren, werken we vrachtwagenroutes uit in 

het district. We zorgen ervoor dat die worden meegenomen in de stedelijke routeplanner en 

zorgen voor een duidelijke bewegwijzering. 

We gaan na of en waar er een kwalitatieve en veilige parking met camerabewaking kan worden 

aangelegd voor vrachtwagens zodat deze uit het straatbeeld verdwijnen en extra 

parkeergelegenheid bieden aan de bewoners. 

We ijveren voor meer verkeersveiligheid en stimuleren mensen om de auto zoveel mogelijk aan 

de kant te laten staan. 

Om het openbaar vervoer aantrekkelijker te maken, ijveren we ervoor dat de districtentram 

wordt doorgetrokken tot in Hoboken. 

We willen de heropening van het treinstation aan de Cockerillplaats zodat Moretusburg, 

Hertogvelden, Vinkevelden en zelfs het centrum van Hoboken een snelle verbinding met de 

stad krijgen en dit in functie van de komst van de lightrail. 
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We gaan samen met het stadscollege in overleg met de NMBS om alle Antwerpse stations 

(Hoboken-Polder, Ekeren, enz.) tot de NMBS zone Antwerpen te laten toevoegen (dit is ook 

vraag van de seniorenraad). Nu maken alleen de stations waarvan de naam begint met 

Antwerpen (Antwerpen-Zuid, Antwerpen-Berchem, Antwerpen Noorderdokken, enz) deel uit 

van deze zone. 

Tenslotte blijven we strijden voor de halte van de waterbus in Hoboken zodat ook via het water 

gebruik kan gemaakt worden van het openbaar vervoer. 

Bij De Lijn blijven we aandringen om ook Hoboken te voorzien van kwalitatief openbaar vervoer 

en met een frequentie die de reistijd van de gebruiker binnen de perken houdt. De tram of de 

bus nemen moet aantrekkelijk zijn zodat het ook een waardig alternatief kan zijn voor de auto. 

De sticker voor het zorgparkeren gaan we meer promoten om het gebruik ervan extra aan te 

moedigen. Met die sticker geeft een bewoner aan dat zorgverleners zoals dokters, 

thuisverplegers enz. kortstondig voor de garage- poort of oprit mogen parkeren, terwijl ze zorg 

aan het bieden zijn aan een bewoner in de buurt. 

We zetten ook extra in op de leesbaarheid van het openbaar domein. We brengen de wildgroei 

aan verkeersborden en overbodige verkeerslichten in kaart en laten die verwijderen waar 

mogelijk. 

De voorbije legislatuur hebben we gefocust op de aanleg van fietsinfrastructuur. We leggen nu 

de focus ook op het onderhouden van al die fietspaden want dat is minstens even belangrijk. 

We kijken wel of er nog eventuele ontbrekende fietsverbindingen kunnen aangelegd worden en 

of er ook bijkomende stallingsmogelijkheden kunnen voorzien worden voor fietsen, al dan niet 

inpandig.  

De auto is voor velen onmisbaar en niet iedereen beschikt over een garage of een oprit. In 

wijken met een hoge parkeerdruk gaan we dan ook blijvend op zoek naar oplossingen, onder 

meer met de aanleg van buurtparkings door de stad wanneer er bebouwde ruimte vrijkomt. 

We zorgen ervoor dat enkel bestemmingsverkeer naar de woonwijken komt. Bewonerskaarten 

worden stapsgewijs ingevoerd. 

Bij de heraanleg van straten in Hoboken streven we naar een optimaal evenwicht tussen leef- 

en speelruimte, groen, mobiliteit en parkeren. Op middellange termijn verwachten we nog meer 

gebruikers van de fiets, het openbaar vervoer en meer autodelen. Bij elke heraanleg zetten we 

in op vergroening en ontharding. Onze straten zullen aangenamer zijn voor de bewoners. 

Net zoals elders in de stad kan bekeken worden of in sommige wijken het parkeren moet 

voorbehouden worden aan personenwagens. 

Laadpalen worden geplaatst zonder de zwakke weggebruikers te hinderen en parkeerplaatsen 

worden onthard. 

In de stad Antwerpen is er een nieuwe nutscode voor de diverse nutsbedrijven. Met deze 

nieuwe gedragscode voor de nutsbedrijven is er voortaan een betere optimalisatie en 

coördinatie mogelijk tussen de opeenvolgende werkzaamheden. 

Veilige inrichting en opvolging van de werven is noodzakelijk en fiets- en voetgangersveiligheid 

moet hier een prioriteit zijn. Vaak zijn werven ondoordacht of met weinig respect voor de zwakke 

weggebruiker opgesteld.  
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Groen: natuur, klimaatadaptatie en leefbaarheid 

Hoboken is 1 van de groenste districten van Antwerpen en dat moet uiteraard zo blijven. Met 

onder meer het polderbos, park Sorghvliedt en Fort 8, de Hollebeekvallei, Tarzanboskes, enz.. 

zijn wij gezegend met ‘groene longen’ waar het aangenaam wandelen is. We koesteren al dat 

groen en trachten iedere Hobokenaar daar ook ten volle van te laten genieten. 

We zetten de zorg voor het klimaat en een leefbare omgeving consequent op het voorplan. 

Groenere straten met banken en bomen, voetpaden die makkelijk ingericht worden voor minder 

mobiele mensen, daar gaan we voor. Open ruimte is kostbaar en beschermen we. 

Kostbare natuurgebieden zoals de Hobokense polder beschermen we, maar ook kleine 'ruige' 

stukjes natuur verdienen bescherming. We streven naar de 3-30-300 norm voor openbare 

ruimte (3 bomen zien vanuit je woning), klimaatgroen om hitte-eilanden te temperen (30% 

bladbedekking in de straat) en voor sociaal toegankelijk groen (een buurtpark op 300 meter). 

We blijven pleiten bij de stad voor een buurtpark aan de Charlotta Finckstraat. 

De Leo Bosschaertlaan, de Steynstraat en de Schroeilaan worden opgewaardeerd door 

vergroening, indien mogelijk. 

Bestaande fiets- en wandelroutes worden nog meer in de verf gezet en gepromoot. We zetten 

voort in op de ‘groene wandelring’ zodat al het groen waarover we beschikken met elkaar 

verbonden wordt en zo nog beter tot zijn recht komt. 

We verfraaien de omgeving van de vijvers en we zorgen tevens voor een structureel onderhoud 

van de vijvers. Op een zomeravond wat wegdromen aan het water kan zo niet alleen aan de 

Schelde maar ook in het groen aan de vijvers in onze parken. 

We gaan intensief op zoek naar groenzones die kwalitatiever en bloemrijker kunnen 

(her)aangelegd worden. Ook bijenkasten worden voorzien. Zo brengen we meer kleur in 

Hoboken. We geven als eerste aandacht aan straten waar nu nauwelijks groen is. 

Vaak wordt de voortuin gebruikt als oneigenlijke oprit en veel voortuinen zijn te veel verhard. 

We zetten een intensieve campagne op om terug te ontharden. Wijkinformatievergaderingen 

en persoonlijke aansporing kunnen helpen om deze strategie te ondersteunen. Begeleidende 

maatregelen zouden kunnen bestaan uit (bescheiden) subsidiëring onder de vorm van 

plantgoed.  De ‘breek uit’ campagnes worden intensiever gepromoot door het district. 

We organiseren een Parkenrally om Hoboken beter te leren kennen. 

Waar er een mogelijkheid is voorzien we geveltuinen. We gaan aanklampend het aanbod 

promoten.  Burenbanken en geveltonnen worden makkelijker beschikbaar. 

Veel groen betekent ook veel onderhoud. Extra aandacht dient hierbij te gaan naar een betere 

afstemming van de verschillende diensten op elkaar: het maaiwerk, het afwerken van de 

boomspiegels, het proper maken van het voetpad, en de goten, het weghalen van het onkruid. 
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Hoboken respecteert zijn verleden 

Erfgoed maakt een belangrijk deel uit van onze cultuur en tradities. Het erfgoed in Hoboken is 

waar mogelijk dan ook gerestaureerd en heeft een hedendaagse invulling gekregen. We gaan 

verder op die ingeslagen weg. Het verleden maakt deel uit van onze gemeenschappelijke 

identiteit in Hoboken en mits het nodige respect blijft het ons ook verbinden in de toekomst.  

We vragen aan de stad om kasteel Broydenborgh te restaureren.   

In park Sorghvliedt herstellen we, samen met de stad, de ornamenten, de poorten, bruggetjes, 

de parkwegen en het hekwerk in ere.  

Samen met de heemkundige kring en de Gidsenwerking Fort 8 proberen we door het gebruik 

van nieuwe media ook jongeren en kinderen warm te maken voor ons erfgoed in Hoboken. Dit 

kan eventueel in samenwerking met de scholen. 

Een permanente tentoonstelling over de forten van de Brialmontgordel mag uiteraard niet 

ontbreken. 

Zo zal Polderstad in 2025 voor zijn 50 jarig bestaan uitgebreid gevierd worden. Ook het 100-

jarig bestaan van de wijk Moretusburg in 2026 zal de nodige aandacht krijgen. 

Op de begraafplaats onderzoeken we de mogelijkheid enkele historische en voor Hoboken 

waardevolle grafzerken in ere te herstellen en zo te vrijwaren voor de toekomst. Funerair 

erfgoed is niet alleen voorbehouden voor het Schoonselhof. Tegelijkertijd gaan we ook voor 

een opwaardering van de kinderbegraafplaats zelf. 

Begraafplaatsen en natuur gaan hand in hand. We zetten dan ook verder in op de realisatie 

van een ecologisch urnegebied en een natuurbegraafplaats. We zorgen verder voor een 

verdere overkapping van de afscheidsruimte en we verfraaien tevens de toegang tot de 

begraafplaats.  
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Hoboken als ondernemend district 

Onze lokale middenstand en onze markten en foren geven telkens blijk van veel activiteit en 

creativiteit en dat willen we graag verder ondersteunen. 

We ondersteunen initiatieven voor onze lokale winkels en markten. 

Een levendig centrum met verschillende soorten winkels is aantrekkelijk. Kleine winkels in de 

woonwijken zorgen aanvullend voor een goede bereikbaarheid voor kleine aankopen. 

We betrekken ook de winkeliers buiten het centrum (Sint-Bernardesesteenweg, De Zwaantjes, 

Antwerpsesteenweg, …) in het overleg met de middenstand en bij ondersteunende acties. 

De wekelijkse markten zijn belangrijke ontmoetingsmomenten. We blijven deze ondersteunen 

en onderzoeken hoe we de markten nog aantrekkelijker kunnen maken voor zowel de 

bezoekers als de marktkramers zelf. 

Naast de wekelijkse markten onderzoeken we de mogelijkheid tot het organiseren van echte 

themamarkten zoals een boekenmarkt of een muziekmarkt. Diversiteit in het marktgebeuren 

kan alleen maar zorgen voor meer marktbeleving en dus meer activiteit. De lokale horeca zal 

er sowieso ook gebaat bij zijn. 

Acties om de lokale middenstand en KMO’s te ondersteunen zullen ook duurzame en 

ecologische inspanningen belonen. We denken aan ‘Mei plasticvrij’, lokale producten, de 

buurderij en duurzame productie en handel in het algemeen. 

Openbare werken kunnen voor handelaars en ondernemers behoorlijk voor wat overlast en/of 

een daling van de omzet zorgen. Als district maken we de ondernemers in zo’n geval wegwijs 

in de verschillende hinderpremies die voor hen ter beschikking staan. 

We betrekken de middenstand en de horeca bij de Hobokense activiteiten en maken waar 

mogelijk werk van kleine acties die een onmiddellijk positief effect hebben voor iedereen. 

We brengen de Hobokense handelaars en ondernemers periodiek samen in het 

Ondernemersforum en reiken jaarlijks prijzen uit voor de ondernemer van het jaar, de beste 

nieuwkomer, enz. 

We sensibiliseren onze lokale handelaars om oog te hebben voor de toegankelijkheid van hun 

zaak voor mensen met een beperking en andere minder mobiele klanten. Via een 

samenwerking tussen de seniorenraad en de horeca onderzoeken we de mogelijkheid om een 

‘hier welkom’ toiletlogo in te voeren. Dit kan zowel voor de horeca als voor de senioren een win-

win situatie zijn.  
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Hoboken als diervriendelijk district 

Iedereen kent inmiddels de runderen in het polderbos alsook de ruime verscheidenheid aan 

water-vogels daar en dat is zonder meer een meerwaarde voor ons district. Daarnaast zijn er 

uiteraard veel Hobokenaren met een huisdier en ook daar houden we graag rekening mee. 

Eigenaars van huisdieren hebben dikwijls heel bruikbare en nuttige tips voor elkaar. We 

bekijken hoe we deze eigenaars kunnen samenbrengen om deze tips uit te wisselen, onder 

meer over de juiste instellingen van de chip van het huisdier zodat die leesbaar wordt voor 

iedereen. 

We onderschrijven het project van de Vlaamse regering inzake dierenstickers om de 

hulpdiensten te verwittigen dat er dieren aanwezig zijn in een woning. Deze zullen beschikbaar 

zijn in het districtshuis. 

We vragen aan de stad om bij de meldingskaart een mogelijkheid toe te voegen om 

dierenverwaarlozing te melden aan de bevoegde diensten. 

Voor en door de Hobokenaar 

Samenleven is niet altijd vanzelfsprekend, verschillende meningen en opinies maken het ook 

waardevoller en rijker. Belangrijk is dat we luisteren naar al die verschillende meningen. En op 

zo’n manier dat de Hobokenaar ook het gevoel heeft dat er iets gebeurt met zijn opmerkingen. 

Alleen zo komt de politiek terug dichter bij de mensen. Dat is een moeilijke maar een 

broodnodige oefening, de Hobokenaar verdient dat. 

Nieuwe inwoners moeten we zo snel mogelijk betrekken in het leven in Hoboken. Om hen snel 

wegwijs te maken voorzien we informatieve pakketten over het reilen en zeilen in Hoboken, 

inclusief een vleugje geschiedenis van ons district. 

De Hobokenaar mag nog meer betrokken worden bij het beleid, het is een verantwoordelijkheid 

van het beleid maar ook de Hobokenaar zelf. We voorzien buurtgesprekken, vliegende of 

wijkcolleges en laten geen kans onbenut om echte participatie mogelijk te maken. De 

districtsschepenen gaan daarbij naar de mensen in de wijk en horen welke bezorgdheden er 

leven. Iedereen kan daar vragen stellen en ideeën aanbrengen. We organiseren ook 

opvolgvergaderingen waarin het districtsbestuur uitleg geeft over wat er met de voorstellen en 

vragen is gebeurd. 

Voor een lokaal bestuur is inspraak een belangrijk instrument om een draagvlak te creëren voor 

plannen en om beslissingen beter te maken. 

Wij vragen ook extra aandacht om kwetsbare en anderstalige Hobokenaars te betrekken in 

inspraak en participatie. Dit kan door als lokaal beleid actief een netwerk uit te bouwen en te 

onderhouden bij Hobokenaars in een kwetsbare situatie of met een migratieachtergrond of om 

ook voeling te hebben met hun noden en behoeften. 

We stellen een plan van aanpak op en werken alle mogelijke instrumenten voor inspraak uit, in 

een participatienota. Het plan van aanpak moet de ruggengraat zijn van elk inspraaktraject. Het 

plan omvat ook concrete acties om doelgroepen te bereiken en te betrekken in inspraak en 

participatie. 

Het districtscollege voorziet een vragenuurtje voor burgers die langs kunnen komen voor een 

gesprek. Het vragenkwartiertje voor elke raadscommissie blijft behouden. 
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We kiezen voor integrale toegankelijkheid, niet enkel van het fysieke gemeentehuis, maar ook 

van informatie op de website en via QR-code: klare taal, webtoegankelijkheid voor mensen met 

een beperking, ... We anticiperen indien mogelijk op de Europese Accessibility Act. Relevante 

beslissingen maken we openbaar.  
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